

## Mapping

# Video mapping

animé par Cyril Meroni

Cyril Meroni, artiste spécialisé dans les techniques de mapping à l'échelle monumentale, anime un atelier de création de mapping vidéo destiné aux artistes marocains. Cet atelier propose aux participants de s'emparer de la façade de l'ancienne gare de Casa Voyageurs pour la réalisation d'un spectacle audiovisuel monumental qui marquera la clôture du FIAV le samedi 27 novembre à 20h.

L'ancienne gare de Casa Voyageurs prendra vie grâce aux créations d'artistes marocains, encadrées par Cyril Meroni. Un spectacle mémorable qui émerveillera petits et grands.

Cyril Meroni, an artist specializing in mapping techniques on a monumental scale, is leading a video mapping workshop for Moroccan artists. This workshop offers participants to take over the facade of the old station of Casa Voyageurs for the realization of a monumental audiovisual show that will mark the closing of the FIAV on Saturday, November 27 at 8 pm.

The old station of Casa Voyageurs will come to life through the creations of Moroccan artists, supervised by Cyril Meroni. A memorable show that will amaze young and old.

